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E D I T O R I A L * * * * * * * * * 

Acabem de passar la Setmana Santa i d'aquí a quatre dies 
serem a l'estiu. Si parlàvem de gastronomia podríem dir que 
aquests dies han estat l'entremès i que el plat for t vindrà d'a-
quí a un parell o tres de mesos. 

De tota manera, sembla ser que " l 'entremès" ha estat força 
bo: ha fet bon temps, hi ha hagut molta gent... (sí, però —di-
reu alguns i nosaltres ja ho sabem de sempre— no portaven 
gaires calés). Bé deixem-ho estar, ja ha passat El que nosaltres 
ens preguntem és per què ha vingut tanta gent? Es que l'Escala 
té coses que els altres pobles no tenen? És que el poble, d'uns 
temps cap aquí, s'ha fet famós (qui sap si tristament famós) de 
tant de sortir als diaris i a la tele? Es que els nostres serveis tu-
rístics són diferents d'altres indrets? O és senzillament que ha 
fet bon temps, que la gent ha sortit i que aquí s'ha emplenat? 

Possiblement que to t hi ha in f lu ï t i que també hi ha altres 
raons que no hem esmentat. El que sí és cert és que aquí tenim 
moltes coses que atrauen la gent i que moltes vegades no es po-
tencien prou (per descomptat que no ens referim a algunes de 
les que ens fan sortir als diaris). També és veritat que les ins-
tal·lacions de cara al turisme no depenen dels viatges organit-
zats ni de reserves a llarg termini, això fa que amb pocs dies 
d'anticipació la gent pugui decidir de venir aquí i presentar-
s'hi. I, f inalment, haurem de parlar del temps que ha estat rela-
tivament o realment bo, que ha convidat la gent a sortir de ca-
sa i que aquí n'hem d i t bé. 

De tota manera haríem d'aprofitar aquesta experiència per 
reflexionar sobre un fet que s'ha repetit moltes vegades i que 
sembla que no es té gaire en compte. Els escalencs, en aquest 
cas, som força semblats als pagesos. Tenim un tros per treba-
llar, tenim les eines per fer-ho i tenim, també, les ganes —i la 
necessitat— de fer-ho, però depenem de fenòmens externs com 
pot ser el temps, o diverses plagues que es poden presentar 
inesparadament i ens poden tirar la collita enlaire, també com 
al pagès. I nosaltres ens preguntem: no hi hauria una manera 
d'assegurar l'anyada? No hi hauria cap sistema que no ens fes 
està pendents sempre del temps que ha de fer? Hem d'estar, 
durant to t el llarg hivern, amb l'ai al cor esperant que la temr 
porada sigui bona per continuar patint l'hivern següent? No us 
sembla que és preferible aprofitar una bona experiència com la 
d'ara per pensar-hi, que no pas que se'ns presenti una altra que 
ens hi faci pensar per força, amb el risc de no ser-hi a temps? 

Els a r t i c les p u b l i c á i s * L ESCALENO expre 
ssen s o l a m e n t l *op in i6 *1e l lurs a u t o r s 

AJUNTAMENT DE L'ESCALA 

Arran d'unes preguntes que es feien a l 'Ajuntament en el 
darrer número de L'Escalenc, podem dir, pel que fa a l 'Avin-
guda de Girona (que possiblement quan surti la revista ja haurà 
començat) que l'empresa constructora, a qui ha estat adjudica-
da l'obra, té un termini de sis mesos per acabar-la ara bé, no és 
competència de l 'Ajuntament, en aquests casos, marcar l ' inici 
de les obres. Per altra banda, donat que les instal·lacions elèc-
triques, telefòniques, telegràfiques i per descomptat l'aigua i 
clavegeram, han de ser soterrànies, s'ha hagut de coordinar 
amb les diferents empreses per tal de no fer la feina dues vega-
des. Aquesta podria ser una de les raons del retard en el co-
mençament de les obres esmentades. 

Quan a la Ronda de Pedró, vista la necessitat de places d'a-
parcament que té el poble i considerant que per un aparcament 
soterrani a la plaça de les Escoles requeria un pressupost molt i 
mol t elevat, es va optar per rebaixar una part de la muntanya 
del Padró, on s'aconseguiria un bon nombre d'aparcaments i es 
podria adecentar aquest accés a la població, amb un pressupost 
mol t més raonable, concretament de cinc milions i mig pres-
supostats. 


